
日期  ：  二零二五年九月十一日 (星期四 )  

Date ： 11 September 2025 (Thursday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 

 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .  沙田廢物轉運站服務提升及環境改善工程  

Service Upgrading and Environmental Improvement Works of Shatin Transfer Station 

  

2 .  沙田警區行動計劃 2 0 2 5  

Shatin District Action Plan 2025 

  

3 .  姚嘉俊先生提問：有關醫療機構 /中心在沙田區內推銷身體檢查計劃事宜  

Question Raised by Mr YIU Ka-chun on the Promotion of Health Screening Programmes by Medical Institutions/Centres in Sha Tin 

District 

  

4 .  龐愛蘭女士提問：有關沙田區狗隻咬人個案統計與規管制度優化事宜  

Question Raised by Ms PONG Scarlett Oi-lan on the Dog Bite Statistics in Sha Tin District and Optimisation of the Regulatory 

Regime 

  

5 .  沙田區議會轄下委員會及工作小組報告  

Reports of Committees and Working Group under the Sha Tin District Council 

 


